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UŽAUENI IN POZABUENI
(Mef) Država potrebuje civilno družbo zato, da pokaže I 
kako demokratična je, civilna družba potrebuje državo 
zato, da ji daje dovolj povodov za organiziranje' in 
delovanje. Razlika med njima je le ena: Država ima 
denar, ki ji ga dajejo državljani, civilna družba pa se 
mora znajti kot ve in zna. Nekatere t.i. civilno družbene 
organizacije imajo sicer to srečo, da jih država 
sofinancira, večina pa vendarle živi sama od sebe. 
Organizacija Društva prijateljev mladine ne sodi med 
organizacije Civilne družbe, saj deluje pod nekakšnim 
patronatom države oziroma ustreznega ministrstva. 
Toda klub temu te organizacije že zdavnaj ne bi bilo 
brez zagnanih volonterjev ali delavcih na javnih delih, 
kijih po pravilu plačujejo občine medtem ko se država 
drži po strani in kvečjemu vrže nekaj drobiža 
funkcionarjem te organizacije. Nasploh ima država raje 

funkcionarje oziroma 
birokrate kot pa navdušence 
oziroma volonterje.
Natančno namreč ve, kako 
krotiti birokrate, kako

Banka Koper

30. oktober 2001

obvladati prostovoljce pa ne ve najbolje, zato se jim 
najraje kar izogne.
Dobrodelna licitacija umetniških del na katamaranu je 
bil dogodek, ki ga ni organizirala država. Ideja je 
nastala pri umetnikih iz starega dela mesta, ki so tudi 
prispevali svoja dela za licitacijo, idejo so zagrabili 
turistični aktivisti, odzvali so se znani glasbeniki, 
končno pa so se izkazali Izolani, ki so z nakupi zbrali 
več kot 2 milijona tolarjev za izolsko Društvo 
prijateljev mladine.
Ne prej ne potem, niti na katamaranu pa nismo opazili 
tistih, ki jih država plačuje zato, da skrbijo za iste 
otroke, ki so v skrbi omenjenega društva. Če so se čutili 
užaljene jih lahko razumemo, če jim je bilo vseeno pa 
so le dokazali, da so državi zvesti uslužbenci. Saj jih 
ona plačuje ne pa tisti, ki so predmet njihovega dela. 
Država se lahko užali, pomoči potrebni pa so itak ene 
same tečnobe.

TRGOVINA Z AVTODELIrsseouDì d.o.o. Izola 
TRGOVSKA 4 
IZOLA

POCENI DISK PLOŠČICE in 
ZAVORNE ČELJUSTI

tel.: 05/641 57 78,641 66 08 e-mail: tecom.izola@siol.net 
odprto od 8.00 do 17.00 ure

VEČ KOT KNjIŽICA
Ne zgodi se vsak dan, da se na predstavitvi knjige zbere 
več kot deset ljudi. Če pa knjižica z manj kot 100 
stranmi privabi na predstavitev za poln kulturni dom 
radovednih bralcev je to seveda dogodek zase.
Tako seje zgodilo ob predstavitvi knjige Nade Morato z 
naslovom Stoji učilna zidana, ko se je v dvorani 
kortežanskega zadružnega doma zbralo toliko nekdanjih 
in sedanjih pedagogov ter sodelavcev pri pripravi knjige, 
da je zmanjkalo stolov in so nekateri stoje spremljali 
predstavitev knjižice, ki govori o nastankih slovenske 
šole v izolski občini, vse od šol, ki so delovale pri 
bratovščinah pred več kot 180 leti do današnjih težav 
kortežanske šole, ki ostaja brez učencev. Knjige ne bi 
bilo brez neumorne avtorice Nade Morato in njenih 
sodelavcev pa tudi ne brez Občine Izola, ki bo 
sofinancirala tisk knjige in Mandrača, kjer smo pripravili 
vse za tisk in izid knjige. Vsi skupaj bomo veseli, če 
boste nekdanji učitelji in učenci z veseljem segli po njej 
in se za urico posvetili spominom na šolska leta.

Il/arfo
SEERT d/jEREBi
IZOLA, tel.: 616 80 00

Izdelki
za zdravo življenje

Tomažičeva 10, Izola
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča)
Urnik: 8-12,19-18, sobota: e-12

Tel : 640 - 40 - 64



KAKO SMO REŠEVALI ČASOPIS
Množica predlogov in ponudb za ohranitev Mandrača. Reševanje s 
sodelovanjem občine lahko ohranja neodvisnost tednika. Število 
naročnikov se povečuje.

Zapis v prejšnji številki Mandrača je nekatere presenetil, tiste, ki 
poznajo težave s katerimi se že vrsto let otepamo ustvarjalci tednika 
Mandrač pa so vedeli, da bo treba prej ali slej izhajanje zastaviti 
nekoliko drugače. Dejstvo je namreč, da so vsi lokalni časniki v 
podobnih težavah, saj jim neekonomsko nizka naklada ne omogoča 
preživetja zgolj s prodajanjem časopisa. Za kaj takega je potrebna 
naklada vsaj 5.000 izvodov časopisa, razen če gre za glasilo, ki ima 
podporo gospodarske družbe, stranke ali celo države.
Mandrača smo vseskozi pri življenju ohranjali sami oziroma naši 
naročniki in bralci ter nekateri zvesti oglaševalci, strankarska 
neodvisnost pa nam je vzela marsikaterega "močnega" botra ali celo 
"prijatelja". Svoboda je draga smo si rekli in vlekli dokler se je dalo, 
potem pa smo se zbali, da bomo z žlico segli v jutrišnji obrok, zato smo 
zastali.
Reakcij na našo odločitev je bilo veliko, še posebej potem, ko Mandrač 
v četrtek res ni prišel do bralcev in naročnikov. Telefon je zvonil, vrstila 
so se zaskrbljena vprašanja bralcev in dolgoletnih prijateljev Mandrača, 
oglašali so se sodelavci in tisti, ki jim je bil Mandrač vseskozi 
brezplačen medij za oglaševanje najrazličnejših prireditev. Oglašali so 
se iz krajevnih skupnosti in drugih uredništev, padale so ideje z 
rešitvami in padale so tudi ponudbe za odkup Mandrača.
Mi pa smo vseskozi ponavljali, da je treba Mandraču zagotoviti 
osnovne pogoje in pri tem ohraniti njegovo uredniško neodvisnost, ki je 
ne razumemo kot nekaj izven prostora in časa ampak kot neodvisnost v 
demokratičnem smislu. Prepričani smo, da v sodelovanju z občino, ne 
kot inštitucijo ampak kot lokalno skupnostjo, lahko zagotovimo oboje, 
ne da bi pri tem dodatno obremenili občinski proračun oziroma omejili 
novinarsko svobodo in pokončno držo tednika.
Prepričani, da bodo takšno rešitev podprli vsi občinski svetniki, ki jim 
je do ohranjanja neodvisnega a kvalitetnega novinarstva , ter strokovne 
službe in funkcionarji Občine Izola smo ta predlog javno predstavili 
vsem, ki ga želijo slišati in o njem razpravljati ali odločati.
Predlog govori o dokapitalizaciji podjetja s katero bi Občina Izola 
dobila dovolj vpliven delež v lastništvu podjetja, ki bi služila 
pokrivanju dolgov do tiskarne, hkrati pa bi s subvencioniranjem tiska v 
bodoče zagotavljala redno izhajanje časopisa in s tem pridobila 
brezplačne Uradne objave in druge objave ter objave javnih zavodov 
katerih lastnik je.
V takšnih pogojih bi se uredništvo lahko bolje posvetilo vsebini 
časopisa, ki je bila zdaj včasih postavljena ob rob, saj smo morali 
mesečno za izid Mandrača zbrati po milijon in pol tolarjev, kar seveda 
ni mačji kašelj.
Verjamemo, da s svojim javnim delovanjem in predstavitvijo rešitev 
vsem dajemo dovolj možnosti za razpravo in odločanje in nam ni 
mogoče očitati skrivnega dogovarjanja s katerokoli politično opcijo ali 
gospodarsko grupacijo. Mandrač je bil in mora biti tednik Izolanov. Če 
ne bo šlo drugače bomo ponudili nakup lastniških deležev čimvečjemu 
številu Izolanov, vendar tako, da nihče ne bo mogel Mandrača 
preoblikovati po svoji podobi.
Verjamemo, da bomo skupaj našli rešitev iz nastalih težav, zato smo se 
spet zbrali v uredništvu, zavihali rokave in natisnili novo številko 
Mandrača. Upamo, da Vam bo šla v slast.

Uredništvo

Nekateri so nam pisali
Zahvaljujem se Vam za napore, ki ste jih vložili v izhajanje 
Mandrača za več kot eno desetletje. Sedaj se je žal entuziazem 
moral podrediti krutim ekonomskim zakonitostim in namesto 
zmage je prišel poraz.
Kot sem Vam že omenil, bi želel, da se občanom priljubljeni 
Mandrač ponovno oživi, za kar sem pripravljen dati svoj prispevek 
v idejnih in materialnih osnovah finančnega prestrukturiranja s 
pogojem, da se ohrani vloga neodvisnosti tednika.

Vinko Jereb - Avto Jereb d.o.o.

Pozdravljeni,
ob novici, da boste prenehali z izdajanjem Mandrača, sem bila 
presenečena in razočarana. Upam, da ne mislite resno in da stvari 
niso tako hude oziroma, da se bo našla rešitev. Odkar delam v Izoli, 
sem Mandrač redno prebirala in v njem vedno našla kaj 
zanimivega. Znali ste ujeti utrip in življenje mesta in ga 
posredovati bralcem. Res bi bila velika škoda, če vas ne bi podprli 
v tem poslanstvu, saj bi bili vsi, domačini in bralci iz drugih krajev, 
prikrajšani za dober lokalni časopis.

Špela Pahor

LEP POZDRAV V NASLEDNJI ŠTEVILKI "MANDRAČA”.
Kulturni Izolani ne želimo in ne dovolimo, da se edini in edinstveni 
časopis zapre! ! ! Naprej v borbo, Mef! ! !

Nives Kaligarič

Oglasili so se tudi naši stanovski kolegi. Tako-le sta nam, skupaj s 
fotografijami, ki sta jih posneli ob licitaciji na katamaranu, zapisali 
novinarki Danica Cmrečnjak in Tatjana Tanackovič.
Dragi naši! Evo fotke - da bi Mandrač še dolgo živel.
Pozdrav v Izolo

Danica Cmrečnjak - Dnevnik

Ejla...
Zal sem skoraj vse slike iz dražbe že izbrisala, pa vendar upam, da 
ti bodo vsaj te tri, ki sem jih po naključju še našla v računalniku, 
prišle prav.
Sploh pa sem vesela, da bomo lahko še naprej brali Mandrač. Z 
našimi slikami bo pa še boljši, ne?
Lepo delajte

Tatjana Tanackovič - Dnevnik

Nekoliko nas je presentilo pismo urednika Primorskega utripa, 
Franca Kranjca, ki je nam in občini takoj poslal ponudbo za 
nadaljevanje tiskanja tednika Mandrač. Po njegovih zamislih bi ta 
postal priloga mesečnika Primorski utrip. Zagotovil je tudi 
nadaljevanje tiskanja Uradnih objav, vendar je bila njegova 
ponudba višja od cene, ki jo občina danes plačuje Mandraču in je 
gotovo najnižja v Sloveniji. Ker je Primorski utrip oziroma 
podjetje Informa Portorož pripravljena brezplačno prevzeti 
Mandrač, prost vseh bremen in pravic tretjih oseb, bomo ponudbo 
uokvirili in jo obesili na steno ureništva.
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Priložnost ki je ne gre zamuditiw ** “ ^

SE EN STANOVANjSKI STOLPIC V LIVADAH
Občinski svetniki so na izredni seji, ki je bila sicer sklicana 
za pripravo odgovora na tožbo Portinga zaradi nepodcljcne 
koncesije, obravnavali tudi predlog županje, da občina Izola 
sprejme ponudbo Stanovanjskega sklada Republike 
Slovenije, za gradnjo 30 stanovanj v eni od treh obalnih 
občin. Pravzaprav je Republiški sklad sklenil investirati v 
gradnjo stanovanj v Mariboru, Ljubljani in Kopru, ker pa v 
sosednji občini nimajo še izdelanih potrebnih zazidalnih 
načrtov se bo na razpis prijavila Izola.
Izolska občina namreč že ima določeno lokacijo za stolpič z 
neprofitnimi stanovanji v Livadah za katerega je izdana tudi 
potrebna lokacijska dokumentacija. Investitor stolpiča naj bi bila 
izolska občina, ker pa gre za ponudbo, ki je ne gre kar tako 
zavreči so tudi občinski svetniki soglasno podprli predlog, da se 
občina Izola prijavi na ta razpis.
V tem primeru bo Republiški sklad gradil stavbo in seveda bil 
njen lastnik, občina pa bo prispevala komunalno opremljeno 
zemljišče. Seveda pa ga ne bo dodelila kar tako, saj bo za vpis v 
zemljiško knjigo Republiški sklad moral plačati komunalni 
prispevek oziroma kupiti zemljišče, v primeru da bi sklad 
stanovanja prodal najemnikom pa bodo komunalni prispevek 
morali plačati oni. Najemnino za 30 stanovanj bo seveda v tem 
primeru pobiral Republiški sklad, vendar, po besedah županje 
Brede Pečan, to sploh ni pomembno, saj gre v prvi vrsti za 
reševanje stanovanjskih problemov izolskih občanov. 
Stanovanja bodo namreč dodeljevali po pravilniku in sprejeti listi 
izolskega stanovanjskega sklada.

DARILA ZA NAJBOLJŠE 
DIJAKINJE IN DIJAKE
Za petdeset najboljših dijakov in maturantov iz 
koprske, piranske in izolske občine, so župani vseh treh 
občin pripravili že tradicionalen sprejem in jim podelili 
spominska darila, priložnostno grafiko in knjigo. 
Prireditev poteka vsako leto v drugi občini in tokrat so 
se zbrali na Belvederju.

Iz koprske občine je priznanja prejelo 25 
dijakinj in dijakov, iz piranske občine jih 
le bilo 16, iz izolske občine pa 9 dijakinj 
in dijakov.
To so Gregor Cerneka, Nina Jereb, 
Lara Nikolič in Maja Tripar, ki so
obiskovali Gimnazijo Koper, Aprila 
Cotič in Sara Hrovatin z Gimnazije 
Piran, ki so z odliko opravili maturo ter 
Andreja Smodiš in Suada Rastoder, ki
sta z odličnim uspehom zaključili 
Srednjo eko
nomsko šolo v 
Kopru ter Erika 

Tul, ki je prav tako z odliko 
zaključila Srednjo zdravstveno 
šolo v Piranu.
Dijakom so darila izročili župan 
Mestne občine Koper Dino 
Pucer, županja Občine Izola 
Breda Pečan ter podžupan

■kg

•'v,--- ■ "•S***-
Maja Pešič, bivša dijakinja 

Občine Piran Drago Žerjal, ki SO koprske gimnazije in brucka na

zdaj zdaj že bivšim dijakom in
študentom zaželeli še

INDUSTRIJSKA CESTA B.ŠT, 6310 IZOLA 
(poleg novegaJ^ompleksaJJROGj:) 
tel. 05/

sedanjim 
veliko uspehov tako pri študiju kot 
v poklicih, ki so si jih izbrali. 
fK.B.j________________

medicini, je na maturi dosegla 
najvišje možno število točk. 
Darilo je sicer prejela kot 
Koprčanka, sicer pa je že več 
let igralka pri Odbojkarskem 
klubu Izola. Na podelitev je 
prišla naravnost s treninga.
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Ustavno sodišče in Livade II. v

NOBENA |UHA SE NE POJE TAKO VROČA...
Ustavno sodišče zadržalo izvajanje Odloka o Zazidalnem načrtu Livade II. Minister But zanika, da bi dajal kakšne obljube v zvezi z 
omenjenim projektom. Kdaj bo ustavno sodišče dokončno sklepalo?

Livade II. res niso rojene pod srečno zvezdo. Čeprav je bilo že od 
nekdaj jasno, da bo tisto območje naravni podaljšek gradnje Livad in 
čeprav gre za ekološko in kmetijsko zelo zanemarjeno območje že nekaj 
časa potekajo dvoboji na ravni investitorji - ministrstvo za kmetijstvo. 
Dejstvo je, da so na to območje vezani obetajoči projekti gradnje 
takoimenovanega vodnega parka s spremljajočimi poslovnimi in 
stanovanjskimi objekti, katerih investitor je TPC Livade, ki že nekaj 
časa pospešeno gradi prvi objekt s stanovanji in prostorom za bodoči 
trgovski center.
Prav tako drži, da Ministrstvo za kmetijstvo in vlada z njim že ves čas 
ugovarjata tem projektom s trditvami, da gre za najboljše kmetijske površine 
v izolski občini. Tudi strokovne ocene niso pomagale: strokovnjaki 
kmetijskega ministrstva so zemljišču prisodili prvo kategorijo (majhna plast 
zemlje na kamniti podlagi je po njihovem mnenju idealna za vrtičkarstvo), 
strokovnjak, ki gaje najela občina pa je ocenil, da zemljišče ob kamnolomu 
in širše nima posebne vrednosti za kmetijsko dejavnost.
Toda investitorji (pravzaprav gre za podjetje, ki je vseskozi povezano s 
Stavbenikom) so trmasto rinili naprej, občina pa je sledila kolikor je mogla, 
čeprav je imela kar nekaj "formalnih1' težav. Prvega soglasja k spremembam 
dolgoročnega plana, ki so vključevale to območje, ni dobila prav zaradi 
nasprotovanja Ministrstva za kmetijstvo. .Potem so najeli svojega 
strokovnjaka, dobili drugačno mnenje od ministrstva in poslali novo vlogo 
za soglasje k omenjenemu prostorskemu planu. Tokrat je vlada zaradi 
nei doumljive šlamparijc zamudila z odgovorom na občinsko vlogo in tako 
so na Občini Izola lahko ugotovili, da vlada ni dala nobenega mnenja, kar 
pomeni, da se z odlokom strinja. Ko so odlok na občinskem svetu tudi 
potrdili pa seje naenkrat spet oglasilo Ministrstvo za kmetijstvo, ki z vlogo 
občine menda- ni bilo pravočasno seznanjeno, in ponovilo svoje 
nasprotovanje sprejetemu srednjeročnemu planu. Ker pa je bilo za reakcijo 
prepozno je ministrstvo oziroma Vlada RS vso poblematiko naslovila 
Ustavnemu sodišču, ki naj ugotovi, kdo ima v tem primeru prav.

GRADNJA SE ZAČNE
Čeprav je bilo znano, da je celoten dokument dan v presojo ustavnemu 
sodišču so v občini in na občinski upravni enoti menili, da ni mogoče čakati 
na njihovo odločanje zato je Upravna enota Izola izdala gradbena in 
lokacijska dovoljenja za nekatere objekte na območju Livade II 
Investitoiji so se tako lotili dela, hiteli so celo poletje, ob sobotah in nedeljah 
in zdaj je prvi objekt že jasno zarisan v prostoru. Vmes so se tu in tam 
oglasili sosedje, ki jih je motil hrup ob miniranju, posebej pa drobljenje 
kamenja kar na gradbišču, vendar brez posebnega vpliva na potek gradnje. 
Po novinarju znanih podatkih naj bi v omenjenem objektu dobili vrsto 
apartmajskih stanovanj, v pritličju pa naj bi SPAR odprl večji trgovski 
objekt, ki pa bo po dimenzijah bistveno manjši od tistih v sosednjem Kopru.
USTAVNO SODIŠČE SKLENE
Vlogo Vlade RS za presojo ustavnosti in zakonitosti omenjenega odloka o 
prostorskem planu ter tudi Odloka o zazidalnem načrtu Livade II., ki je bil 
sprejet po sprejetju popravkov srednjeročnega plana, je Ustavno sodišče 
obravnavalo že 4. oktobra 2001, vendar je njegova odločitev v javnost in 
tudi na Občino Izola prišlo šele sredi prejšnjega tedna (24. oktobra) in seveda 
povzročilo kar nekaj razburjenja, saj je ustavno sodišče sklenilo drugače kot 
so nekateri pričakovali. Pravzaprav je bila odločitev, da se zavrne predlog o 
zadržanju izvrševanja Odloka o spremembah in dopolnitvah prostorskih 
sestavin dolgoročnega in družbenega plana občine Izola za obdobje 
1986 - 1990 - 2000 območje Livade 1999 (takšen je poln naziv dokumenta) 
pričakovana, saj ta dokument ni neposredni izvršni akt in je nanj vezanih še 
nekaj drugih območij. Prav tako je bilo realno mogoče pričakovati, da 
Ustavno sodišče zadrži izvrševanje Odloka o Zazidalnem načrtu Livade II. do 
končne odločitve sodišča, kar se je tudi zgodilo._________________________

Pokol v cerkvi, 
16 mrtvih
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Pečanova se požvižga 
na ustavno sodišče

Ustavno sodišče je sprejelo jase« sklep o začasnem zadržanju Izvajanja odloka o zazidalnem načrtu Lhrade II. (št. 
10/99), gradbeni posegi na območju izolskih Livad pa se vseeno veselo nadaljujejo - Kot da občina Izola ni del 
slovenske države: zanjo ne veljajo ne mnenja kmetijskega ministrstva, ne opozorila vlade, ne odredbe ustavnega 
sodišča! - Minister But: »Pečanovi nisem dal ne glasnega ne tihega soglasja.«
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KAJ TO ZARES POMENI
V medijih in širši javnosti seje hitro pojavila trditev, daje Ustavno sodišče 
ustavilo izvrševanje zazidalnega načrta, kar naj bi pomenilo, da bi morali 
gradbinci odložiti lopate in ustaviti stroje. Toda to se ni zgodilo in v 
ponedeljek (29. 10.) je Izola z županjo v glavni vlogi spet dobila celo stran 
Slovenskih novic, kjer županji novinar očita, da ne spoštuje odločb Ustavnega 
sodišča. Kako se bo županja branila je seveda njena stvar in stvar občinskih 
pravnih služb, za boljše razumevanje stvari pa je vendarle treba povedati, da 
je Ustavno sodišče jasno zapisalo v 6. členu sklepa naslednje:
Po navedbah Vlade so bila lokacijska oziroma enotna dovoljenja za gradnjo 
za nekatere objekte že izdana (izdala jih je Upravna enota občine Izola in ne 
Občina Izola - op.a.) Začasno zadrževanje izvrševanja Odloka o Zazidalnem 
načrtu pa pomenida na njegovi podlagi do končne odločitve Ustavnega 
sodišča ni mogoče izdajati novih lokacijskih oziroma enotnih dovoljenj za 
gradnjo.
O tem, da bi bilo treba ustaviti gradnjo objekta za katerega je že bilo izdano 
enotno gradbeno dovoljenje sklep Ustavnega sodišča torej ne govori, saj ta 
organ tudi nima takšnih pristojnosti. Za kaj takega bo pač treba počakati na 
dokončen sklep Ustavnega sodišča in šele ob takratnem negativnem mnenju 
bi Vlada RS lahko zahtevala razveljavitev Zazidalnega načrta, to pa bi 
dejansko pomenilo ustavitev gradnje.

ŠE MALO UGIBANJA
Investitorju je seveda veliko do tega, da čimprej postavi objekt, ki ga zdaj 
gradi, saj je zanj menda že sklenil ustrezne pogodbe, kijih zdaj mora izvršiti. 
Do končne odločitve Ustavnega sodišča mu bo to morda celo uspelo, 
zagotovo pa nihče ne bo od njega zahteval, da stavbo poruši in na njenem 
mestu spet uredi vrtove kot so bili pred tem ali celo vrne v staro stanje 
zanemarjeni kamnolom.
Tako je bolj ali manj jasno, da ta stavba bo stala, neglede na bodoče 
ugotovitve ustavnega sodišča in ministrstva za kmetijstvo. To pa resno skrbi 
tiste, ki so v projektu Livade II. videli predvsem možnost turističnega razvoja 
kraja, saj Izola zelo potrebuje dodatne bazenske zmogljivosti za podaljšanje 
in dvig kvalitetne ravni naše turistične ponudbe. Toda bazeni so dragi in 
investicija se vrača dokaj počasi, zato so že na seji občinskega sveta pred 
dvema letoma mnogi svetniki glasno podvomili v resne namene investitorja 
glede gradnje bazenskih kompleksov, medtem ko v gradnjo apartmajev in 
poslovnih prostorov ni dvomil nihče.
In tako se lahko zgodi, da bodo na koncu zadovoljni na ministrstvu oziroma 
vladi (ker so zmagali v sporu z Občino), zadovoljni bodo nasprotniki 
projekta, zadovoljni bodo morda tudi investitorji, ker jih bo država razrešila 
obljube o gradnji bazenov. Zadovoljni pa ne bodo turistični delavci in tisti 
Izolani, ki že ves čas skušajo na ta zaplet gledati z realnimi, nestrankarskimi 
in ne osebno zainteresiranimi očmi. (Mef)

Kako so glasovali Ustavni sodniki?
Ustavno sodišče je ta slep sprejelo v sestavi: Predsednik Franc Testen, ter sodnice 
in sodniki dr. Janez Čebulj, dr. Zvonko Fišer, Lojze Janko, Milojka Modrijan, dr. 
Ciril Ribičič, dr. Lojze Ude in dr. Dragica Wedam - Lukič. Sklep je sprejelo s 
šestimi glasovi proti dvema, proti sta glasovala sodnika Fišer in Janko.
Sodnik Fišerje podal tudi odklonilno ločeno mnenje v katerem pojasnjuje, da so 
posegi v prostor pogosto težko popravljivi, zato Ustavno sodišče ne bi smelo 
ustvarjati vtisa, daje za varovanje prostora skoraj edino učinkovito ukrepanje tisto, 
ki ga ima na razpolago Ustavno sodišče. Skrb za prostorje skrb celotne družbe in 
vseh tistih njenih organov, ki so za to pristojni. Vsak od njih mora opraviti svojo 
nalogo, ukrepanje Ustavnega sodišča pa pride čisto na koncu. Zato bi, po mnenju 
sodnika Fišerja, Ustavno sodišče moralo sklepati zadržano, ne pa da postaja pravi 
arbitrarni organ v takšnih in podobnih primerih.
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PORTING IN OBČINA NA SODIŠČU
Na torkovi izredni seji občinskega sveta ni bilo običajnih razhajanj med svetniki. Ima občina slabe pravnike?

Občinski svetniki so se v torek zbrali na izredni seji zgolj 
zato, da se dogovorijo, kako ravnati zdaj, ko je Porting na 
sodišču sprožil postopek zaradi nesklenitve koncesijske 
pogodbe. Kot je bralcem že znano je občinski svet pred nekaj 
več kot letom dni sprejel sklep s katerim je prvo koncesijo 
namenil sedanjemu upravljalen marine. Toda občinski 
svetniki so na poletnih sejah najprej onemogočili sprejem 
kakršnegakoli sklepa, končno pa so sprejeli sklep, da se 
koncesije ne odda brez razpisa.

Takrat je županja Breda Pečan kot predlagateljica osnutka 
pogodbe o koncesiji omenila možnost tožbe s strani Portinga in 
to se je zdaj tudi zgodilo. Seveda pa ni mogoče tudi mimo 
ugotovitve, da so občinski svetniki takrat razpravljali o 
koncesijski pogodbi, ki je Porting očitno ne namerava sprejeti, 
čeprav so predlagatelji trdili, da je z njim usklajena. Zato je 
Porting sodišču poslal v sprejem svojo različico pogodbe, ki se 
precej razlikuje od "občinske" še najbolj pa v dobi trajanja, saj 
govori o 50 letni koncesiji za marino.

NOVO v Reviti
prodajalna z medicinskimi pripomočki v Izoli

______ Tomažičeva 10 (Hotel Delfin ■ vhod s parkirišča)______

VSE ZA DIABETIKE
Z VSAKIM NAKUPOM V REVITI 

SODELUJETE V NAGRADNEM ŽREBANJU

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

Preden povemo, kaj so svetniki sklenili na tej seji naj omenimo 
nekatere bistvene razlike med "občinsko" in portingovo verzijo 
pogodbe:
- V pogodbi Portinga je zapisana dolžina trajanja koncesije 50 
let, v občinski pogodbi so bile variantne rešitve, občinski svet je 
določil 35 let.
- Povsem so spremenjeni tisti členi pogodbe, ki govorijo o 
varščini, garanciji in medsebojnih razmerjih ob morebitni 
škodi zaradi izvajanja ali neizvajanja koncesije.
- Bistveno so okrnjeni pogoji, ki jih mora izpolnjevati 
koncesionar med drugim tudi tisti, ki določajo, da ne bo imel do 
občine nobenih neporavnanih obveznosti in da bo imel 
sklenjene najemne pogodbe z lastniki privezov oz. pomolov.
- Bistveno je spremenjeno poglavje ki govori o tem, kaj bo 
moral koncesionar vrniti občini ob izteku koncesijske 
pogodbe, saj manjkajo nekateri pomoli, recepcija in upravni 
prostori marine.
- Za občane bo gotovo zanimivo, da v pogodbi, ki jo je sodišču 
predložil Porting manjka tudi poglavje, ki govori o gradnji 
petih pomolov s privezi za potrebe Izolanov oziroma izolskih 
lastnikov manjših plovil.
Županja je v pripravi seji občinskim svetnikom povedala, da 
pričakuje njihova mnenja in sugestije kako ravnati v tem 
primeru, saj gre za pomembno pravdno zadevo kjer želi imeti 
čim širši konsenz občinskega sveta. Tožbi bi namreč lahko 
oporekali delno (po mnenju županje so nekatere trditve v tožbi 
takšne, da jim je težko oporekati) ali pa v celoti.
Občinski svetniki so menili, daje treba oporekati tožbi v celoti, 
za takšno pravdo pa naj občina sklene pogodbo z zares 
kvalitetno advokaturo, ki bo kos pravnikom, ki jih je najel 
tožnik, Porting.
Svetniki so takšen sklep v celoti podprli, občina pa je za pisanje 
ugovora vendarle pooblastila odvetnico Seli Mohorič - 
Peršolja, ki je prav včeraj sodišču poslala ugovor na vse tiste 
navedbe v občinski tožbi, ki jim občina argumentirano lahko 
odgovarja. (DM)

Otem, kako kvalitetne so občinske pravne službe in pravniki 
s katerimi pogodbeno sodeluje je seveda težko ocenjevati 
nekomu, ki m mojster pravne stroke. *
Avtor sicer ne pomni, da bi občina v zadnjih letih izgubila 
kakšno pomembno tožbo, zato se zdi, da njena pravna 
služba solidno deluje. Res pa je, da je kar nekaj pravd še 
vedno odprtih med temi pa je gotovo najbolj zanimiva tista v 
zvezi z lastninjenjem Besenghijeve palače, vse bolj se 
zapletajo stavri okoli Livad II., odprtih je še nekaj tožb v 
zvezi z odkupom stanovanj po stanovanjskem zakonu in 
zdaj še priprava koncesijske pogodbe za izolsko marino.
Poleg direktorice občinske uprave, Irene Jerman je pravna 
stroka v rokah advokatov Kocjančiča in advokatinje 
Peršolja. Zahtevo svetnikov po najemu vrhunske 
advokature pa sedaj angažirani pravniki razumejo bolj kot 
izraz nezadovoljstva, ker se ne mešajo v izolsko politično 
šahiranjenje ampak ostajajo na profesionalni pravniški 
ravni. "Doslej se je še vedno pokazalo, da je tako najbolj 
prav" trdijo tisti, ki izolsko občino zastopajo na 
najrazličnejših sodiščih.

Zanimivo je, da v tožbi ni nič omenjena odškodnina zaradi nesklenjene 
pogodbe, ki je bila sicer zapisana v pogodbi s katero je Porting pred 
letom dni dobil marino v začasno upravljanje. Zanimiveje tudi mnenje 
nekaterih pravnih in ekonomskih strokovnjakov, ki trdijo, da tožba 
Portinga ni nič posebnega, saj gre v bistvu za vzporedno firmo, ki le trži 
marino. Prave zaplete pričakujejo takrat, ko bo v pravni spor vstopil 
Marinvest kot dejanski lastnik večine objektov. Nepreverjena je tudi 
informacija naj bi sodišče na drugi stopnji zavrnilo postopek prisilne 
poravnave, ki gaje predlagal Marinvest. Skratka, še bo veselo.
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IZOLSKI SVETNIKI (SKORAJ) ZRUŠILI UNIVERZO
Le za las je manjkalo, pa bi bila prejšnjo sredo, ko se je na skupnem zasedanju občinskih svetov Izole, 
Kopra in Pirana odločalo o usodi primorske univerze, radijska in televizijska poročila ter četrtkovi 
časopisni naslovi krepko drugačni.

Univerza na Primorskem
STORJEN ŠE EN POMEMBEN KORAK
Na skupni seji občinskih svetov Kopra, Izole in Pirana so v 
sredo 24.oktobra v Kopru, svetniki soglasno sprejeli štiri 
sklepe, s katerimi tri občine pristopajo k soustanoviteljstvu 
Univerze na Primorskem. Sklenili so imenovati skupno 
delovno skupino, ki bo preučila predloge aktov in jih 
uskladila s predstavniki občin ter sodelovala pri pripravi 
sporazuma z vlado.
" Obstaja konsenz na nacionalni ravni o ustanovitvi tretje 
univerze" je v uvodnem nagovoru dejal dr. Livij Jakomin," in 
vlada RS je že leta 1997 vložila v postopek nacionalni program 
za njeno ustanovitev. Ustanovitelj naj bo Republika Slovenija, 
soustanoviteljice pa občine Izola in Piran ter mestni občini 
Koper in Nova Gorica.” Kljub novonastalim razmeram, ko seje 
Nova Gorica odločila, da hoče svojo pot, pa velja projekt 
uresničiti, je poudaril Jakomin, ki meni da gre za priložnost, kije 
ne velja zamuditi. " S tem se Primorski odpirajo vse razsežnosti 
, ki jih prinašajo znanje in raziskovalni potenciali."
V nadaljevanju je pojasnil, da bodo po sprejemu odloka o 
ustanovitvi univerze v treh občinah soustanoviteljicah, k 
projektu lahko pristopile tudi druge občine, prav tako pa se bodo 
v univerzo lahko vključevali tudi drugi visokošolski zavodi, ki se 
na bodo iz tega ali onega razloga mogli vanjo vključiti v fazi 
ustanavljaja. Kot je povedal to velja tudi za Fakulteto za 
pomorstvo in promet in enoto Pedagoške fakultete v Kopru, 
ki bosta pristopili šele ko bo univerza ustanovljena, saj sta 
zaenkrat del Univerze v Ljubljani. Iz nje morata namreč najprej 
izstopiti, kar bo moral v končni fazi potrditi senat ljubljanske 
univerze.
Bojazni nekaterih svetnikov, da bi bil položaj slovenščine 
lahko ogrožen, je Jakomin odločno zavrnil ter dejal, da 
namerava to biti odprta univerza, kjer bo prostora tudi za 
gostovanja tujih profesorjev, obenem pa mora biti slovenščini 
posvečena posebna skrb, pa tudi italijanščini, kot jeziku tega 
področja.
Sicer pa naj bi tudi v Izoli, če bo šlo vse po sreči, že prihodnje 
leto dobili Visoko zdravstveno šolo, ki bo po vsej verjetnosti 
tudi postala članica nove univerze.
O ustanovitvi tretje univerze na Slovenskem naj bi predvidoma 
spomladi že odločal državni zbor, nato pa naj bi se o tem še 
enkrat odločile tudi občine. (Karmen Bučar)____________________

Če sta bila koprski in piranski občinski 
svet sklepčna že od začetka seje, pa je na 
sejo izolskega občinskega sveta najprej 
prišlo le 10 od 23 svetnikov.
Potem ko je Zdenka Bolje, ki je zadolžena 
za izolski občinski svet, vrtela in vrtela 
telefonske številke manjkajočih svetnikov - 
nekateri so se sicer že prej opravičili - sta se 
po dobri uri od začetka seje ostalih dveh 
občinskih svetov le prikazala Robert 
Mulec in kmalu za njim še Evgenij 
Komljanec (oba LDS). Dvanajst prisotnih 
svetnikov je tako omogočilo sklepčnost in 
tudi seja izolskega občinskega sveta se je 
lahko začela.
Za ostale svetnike pa se velja vprašati, 
zakaj so manjkali na seji, kjer se je bilo 
treba odločiti o še enem pomembnem 

koraku k ustanovitvi univerze, za kar potekajo 
prizadevanja že vsaj deset let.
Seveda, lahko je čisto res, da so prav vsi imeli zares 
neodložljive opravke. Vsekakor so se nekateri med njimi 
vnaprej opravičili, nekateri pa ne. Ali pa jih ustanavljanje 
institucije, ki bi prav gotovo dala naši regiji neko novo 
razvojno dimenzijo, ne zanima ?
Malce čudno je le, da gre pri tem tudi za stranki, kot sta 
Zveza za Primorsko in IDZ-DDI, ki v svojih programih 
tako poudarjata regijsko naravnanost in delovanje v prid 
razvoju regije.
Pa naštejmo svetnike, ki so manjkali na izredni seji 
občinskega sveta v sredo, 24.oktobra, z eno samo točko 
dnevnega reda: ustanavljanje Univerze na Primorskem. To
so bili Davorin Adler in Marino Ferfolja (oba LDS), 
Aleksander Krebelj, Branko Mahne in Dušan Repič 
(vsi ZZP), Gianfranco Siljan (Italijanska narodnost), 
Zvezdan Jerman (IDZ-DDI), Alojz Padar in Marino 
Mohorčič (oba SDS) ter Marlon Kovačič in Ljubo 
Bizjak (SLS-SKD).
Kljub vsemu se je vse skupaj končalo s soglasnim 
izglasovanjm sklepa, da izolska, koprska in piranska 
občina pristopijo k soustanoviteljstvu Univerze na 
Primorske. Konec dober, vse dobro, bomo rekli, ko bo do 
ustanovitve univerze tudi zares prišlo. (Karmen Bučar)

Društvo upokojencev Izola 
vabni na

MARTINOVANJE 2001 
v petek, 9.11.2001 v Hotelu Delfin

Ker je število mest omejeno vabimo člane društva da si 
mizo in večerjo čimprej rezervirajo v prostorih društva na

Plenčičevi 3.
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Razglasitev najboljših kopališč

SIMONOV ZALIV NAJBOLJŠI NA MORJU
Na Bledu so podelili priznanja najbolj urejenim slovenskim kopališčem. Med morskimi kopališči 
najboljša plaža Simonov zaliv. Tudi priznanja izdelana v Izoli.

Na Bledu so prejšnji teden podelili tradicionalna turistična 
priznanja namenjena najboljšim slovenskim kopališčem. Itidi 
tokrat so novinarji radia Slovenija in lokalnih radijskih postaj 
izbirali najbolj urejeno slovensko kopališče in siver v več različnih 
kategorijah. Ocenili so največje bazene na Slovenskem, termalna 
kopališča, naravna sladkovodna kopališča in seveda obmorska 
naravna kopališča.
V konkurenci slednjih je komisija najvišjo oceno namenila kopališču v 
Simonovem zalivu, ki že nekaj let sodi v sam vrh slovenskih morskih 
kopališč. Na drugo mesto so uvrstili portoroško plažo, na tretje pa 
plažo v Strunjanu.
Zanimivo je, da so letošnji 
nagrajenci prejeli posebna 
priznanja, poimenovana 
Neptun, ki sta jih izdelala dva 
izolska umetnika "starega 
mesta". Podstavke in bakrene 
napisne ploščice je izdelal 
Miran Vesel, ki ima atelje v 
Ljubljanski ulici 43, kjer 
izdeluje unikatne izdelke iz 
bakra ter Matjaž Bornšek, ki 
ima v Ljubljanski ulici atelje 
unikatnega oblikovanja 
stekla.
Andrej in Matjaž sta 
priznanje oblikovala kot 
Neptuna z vsem njegovim 
priborom, kot nekakšnega varuha čistega morja in plaž, ki bi ga veljalo 
postaviti tudi kot večnega čuvaja na druge slovenske plaže kjer ševedno 
premalo naredijo za urejenost plaž in čistost morja.

MORDA ZADNJI KOŠČEK REXA
Konec prejšnjega tedna se je skupina dvanajstih slovenskih 
potapljačev odpravila na prav posebno ekspedicijo v slovensko 
morje Na območju kjer je potonil slavni Rex so iskali morebitne 
ostanke te velike ladje, ki so jo potopili zavezniki, v petdesetih letih pa 
razrezali slovenski potapljači z dna pa pobral Peter Klepec.
Po daljšem iskanju so iz mulja potegnili ta kos nekdanje kovine za 
katero je Marjan Kralj ugotovil, da gre za ostanek Rexa, ki ga bo 
seveda razstavil v ateljeju v Muzčevi ulici.

REKORDNA POLETNA SEZONA
Letošnja poletna turistična sezona je bila rekordna oziroma 
najboljša od osamosvojitve Slovenije.
Po informacijah, ki jih je na posvetu gospodarstvenikov povedala 
ministrica za ekonoske odnose, Teja Petrin, je to poletje pri nas 
letovalo oziroma prenočilo rekordno število domačih in tujih gostov, 
oziroma natančneje rečeno, za 10 odstotkov več v primerjavi z 
lanskim letom.
Precej je k tem ugodnim rezultatom prispevala tudi Izola s svojo 
izjemno dobro junijsko zasedenostjo hotelov in s posezono, ki še kar 
traja, saj so hoteli še vedno zelo dobro zasedeni. Zelo opazen je bil 
tudi porast gostov v zasebnih sobah, vse to pa naj bi v občinsko 
blagajno navrglo vsaj dodatnih 10 milijonov tolarjev iz naslova 
turističnih taks.

Urbanistične delavnice

VSI BI RADI GRADILI OTOKE
V okviru letošnje urbanistične delavnice, ki je bila tokrat 
namenjena razmišljanjem in idejnim projektom za ureditev 
območja obalne ceste med Koprom in Izola, so nastali štirje projekti 
od katerih sta dva predlagala gradnjo otočka pred izolsko obalo. 
Urbanisti, arhitekti, biologi ter študentje arhitekture z ljubjanske in 
zagrebške faklutete in študentje krajinske arhitekture z oddelka za 
krajinsko arhitekturo Biotehniške fakultete v Ljubljani so 
predstavili svoje zamisli o ureditvi tega prostora, namenjenega za 
ureditev rekreacijskih in kopaliških površin.
Spet so bile obujene zamisli za izgradnjo marine ob koprskem delu 
obalne ceste, ob cesti pa naj bi se našel prostor tudi za izgradnjo parkirne 
hiše. Vendar pa naj cesta ne bi bila namenjena prometu, le kolesarjem in 
morda javnemu prevoznemu sredstvu.
Izolsko območje ceste naj bi bilo namenjeno predvsem kopalcem, 
katerim pa naj bi bil po zamisli arhitekta Slavka Mezka namenjen tudi 
otok v obliki atola, ki naj bi zgradili pred Rudo. Zamisel o otoku sta 
obdelala tudi Franci Steinman, profesor s fakultete za gradbeništvo in 
geodezijo ter asistent Leon Gosar, ki sta otoček postavila kakih 500 
metrov od obale, na njem pa naj postavili izolsko čistilno napravo. 
Otoček bi stal pred izolsko ladjedelnico in bi bil z mostom povezan s 
kopnim. Za izgradnjo otoka naj bi uporabili 1,3 milijona kubičnih 
metrov materiala, ki ga bodo dobili pri vrtanju predora za obalno cesto 
pod Markovim hribom.
Manj naklonjeni tovrstnim novostim pa so biologi. Ob takšnih idejah je 
treba predvsem upoštevati, da je morsko dno z naravovarstvenega 
stališča izjemno občutljivo življenjsko okolje. Tako je na primer na Rudi 
znano rastišče pozejdonke, morske rastline, ki je izjemnega pomena za 
življenje v morju. Zato bi morali načrtovalci pred vsakršnimi posegi 
dobro poznati njena rastišča, za kar bi bilo treba izdelati natančnejšo 
karto morskega dna. Prav zato, ker naj bi uničili preveč morskega dna, 
je zamislim o otoku najodločneje nasprotoval mag. Robert Thrk z 
Medobčinskega zavoda za varstvo naravne in kulturne dediščine. Dr. 
Lovrenc Lipej z Morske biološke postaje pa je dopustil možnost 
ustvarjanja umetnih podvodnih grebenov, saj ti lahko pripomorejo k 
ohranjanju biološke raznolikosti v morju. Vendar pa je treba pred tem 
temeljito preučiti, kakšne posledice bi to imelo za naravo.
Udeleženci urbanistične delavnice bodo svoje projekte predstavili na 
razstavi čez dober mesec dni. (K.B.)



NOGOMET
ŠTIRI TOČKE V DVEH 
3. DRL-zahod
Ilirska Bistrica:MNK Izola 0:2
Izolani so spet ujeli pravi 
ritem in rutinirano nabirajo 
točke pri objektivno slabših 
ekipah. V Ilirski Bistrici so 
igrali z zadnjeuvrščenim 
moštvom in dosegli 
zanesljivo zmago tako da še 
naprej vodijo na prvenstveni 
lestvici s 23 točkami pred 
Komnom, Šampionko in 
Biljami, ki imajo po 20 točk.

Avtoplus Korte:NK Postojna 
1:1
Strelec za Korte: Gregorič 
Kortežani so zlahka vzeli 
tekmo s Postojnčani in to se 
jim je maščevalo, saj so 
gostje povedli in vse je 
kazalo, da bodo iz Kort 
odnesli vse tri točke. Še po 
enajstmetrovki so Kortežani izenačili 
in ostali bliže vrhu kot dnu lestvice.

KAPUČINO
ROKOMET
DVA PORAZA IZOLSKIH KIP 

1. DRL-ŽENSKE
M.Degro PiranJzola Bori 
33:22(12:121
Izolanke so v gosteh pri 
favoriziranih Pirančankah 
začele zelo dobro in se res 
srčno borile o čemer priča 
tudi izid prvega polčasa, ko 
so še držale neodločen 
rezultat 12:12. Potem pa seje 
zgodilo to, kar se jim že 
tradicionalno dogaja.
Koncentracija je šla po gobe, 
zmanjkalo je moči in tako so 
domače vzele stvari v svoje 
roke ter z rutinirano igro 
naredile razliko 11-tih golov, 
kar je nekako tudi realno 
razmerje med ekipama od 
katerih ena nastopa s 
profesionalkami, druga pa z 
amatersko ekipo.

1. DRL-moški 
Preventtzola 39:23 (21:10)
V gosteh pri zelo dobri ekipi 
Preventa Izolani niso imeli nobenih 
možnosti. Domači so že od začetka 
stisnili obroč okoli svojega 
šestmetrskega prostora tako da so 
Izolani težko zadevali, na drugi strani 
pa so luknjali mrežo Izolskega 
moštva. Še največ zadetkov za 
Izolane je dosegel Sovdat (10), vsi 
drugi pa so bili zelo pod povprečjem 
svojih običajnih iger.
Izolani so še vedno na dnu 
prvenstvene lestvice, vsaka dosežena 
točka pa bo že pravi mali praznik.

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Brez točk in z medlim umetniškim vtisom so obe 
izolski ekipi končali prejšnji konec tedna. Fantje 
proti "telefonistom" se nikakor niso mogli sprostiti. 
Očitno je breme domače dvorane in domače publike 
pretežko. Pa vendar je bilo nekaj rokometa, toda 
grešilo se je predvsem v napadu. Ob vsemu pa

imam občutek, da kar nekaj igralcev ni v pravi 
formi, tu so še vedno poškodbe in do prvih točk je 
res še daleč.. Gostovanja so prilika za Izolane, toda 
"ranjeni" Korošci tokrat ne bodo dovolili 
presenečenja, čeprav imajo Izolani Slovenj Gradec 
v lepih spominih. Dosedanje prvenstvo, brez velikih 
dogodkov, rezultati z redkimi izjemami 
pričakovani. Napovedi se tako iz kola v kolo 
uresničujejo, trenutno res nismo zadnji, vendar bo 
za kaj več potrebna sreča in še kaj. Dekleta s 
pospešenim tempom odigravajo prvi del prvenstva. 
Tudi pri njih točkovni primanjkljaj, igra pa, da se 
ponovim, kot Atlantik. Pri mlajših selekcijah smo 
skoraj brez konkurence, "članska" ekipa pa ne 
ujame zmagovalnega ritme. Kot po pravilu dekleta 
prvi polčas odigrajo zelo dobro. Kaj se nato dogaja, 
še vsi dosedanji porazi so posledica slabe igre v 
nadaljevanju, to pa je veijetno stvar stroke. Tekme,

ki sem si jih ogledal to potijujejo. Sredina tekma 
proti Dolenjkam: prvi del plus sedem golov, drugi 
polčas neoodločeno. Verjamem, daje vsaka tekma 
splet okoliščin, vendar pa moraš okoliščine 
izkoristiti. Toliko zgrešenih (ohranjenih) strelov na 
gol ob enakovrednem nasprotniku lahko pomeni 
tudi poraz. Publika, katera pride na tekmo pač 
zahteva zmago in tudi ob objektivnih problemih in 
težavah v klubu (ekipi) ne odpušča. Vse se ceni 
samo v zmagah, žal je res tako!

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava tel.: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net
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STARElSl DEDKI
RK CIMOS KOPER:MRK IZOLA 23:22

Jadranje
VETER JE TOKRAT POMAGAL

Izolski starejši dečki so minulo soboto gostovali v Kopru. 
Pokazali so se kot boljša ekipa z, a jim to ni zadostovalo za 
zmago. Koprčani so povedli z 4:1, nato pa so naši, 
predvsem po zaslugi Jurmana prišli v vodstvo. V drugem 
polčasu so naši razliko stopnjevali in prišli že na 6 golov 
prednosti (12:18). A sojo po nepotrebnem, v zadnjih petih 
minutah zapravili. Po številnih izključitvah in rdečem 
kartonu Srabotiča so bili v obrambi nemočni, Koprčani pa 
so začeli rešetati mrežo nerazpoloženega Dediča in na 
koncu zmagali. To bo velika šola celotni ekipi in upamo da 
se jim to ne bo več dogajalo.
Za Izolo so igrali: Jasmin Dedič, Rok Kocjančič, Rok 
Jurman 9, Rok Gomezelj 3, Matic Čebulj 3, Uroš Srabotič 
3, Matej Srabotič 2, Matej Kleva 2, Tilen Slama, Amel 
Redžič, Matjaž Piantoni-Žeger, David Ivančič, Miran 
Kaligarič, Jan Radojkovič, Marko Cvetkovič, Alen 
Kuburič, Uroš Čuk

NEMARNIK V FORMULI 3000
Z veseljem Vas obveščamo, da je 
letošnji podprvak v CE prvenstvu 
Formule 3, Tom Nemarnik, v 
ponedeljek 22. in v torek 
23.10.2001, testiral dirkalnik 
formule 3000 pri ekipi Durango 
(Benetton junior team) na 
dirkališču Estoril na
Portugalskem.
Testiranja so potekala v okviru 
dogovorov o možnosti nastopa 
Toma Nemarnika, kot prvega 
Slovenca v zgodovini, v 
SVETOVNEM PRVENSTU 
FORMULE 
3000.
O rezultatih testiranja bomo še 
poročali.

a

J.K.Olimpie je v soboto in nedeljo organiziral zelo uspešni 
odprto državno prvenstvo jadralcev v razredih Evropa in 
Fireball. V obeh razredih je skupaj nastopilo 62 posadk, 
posebej pa je razveselila velika udeležba v razredu Fireball, 
ki je ponovno zaživel šele pred nekaj leti. Poleg domačih 
tekmovalcev so nastopili še jadralci iz Hrvaške, Švice, 
Češke, Nemčije, Avstrije in Nove Zelandije.
V petek organizatorji niso imeli sreče z vremenom, v 
soboto in nedeljo pa je lep južni veter omogočil lepe regate, 
tako da so bili na koncu res vsi zadovoljni.

Pri evropejcih so slavili mladi, saj so v konkurenci fantov v 
mladinski in članski konkurenci slavili isti jadralci. Državni 
prvak je postal Marko Sekardi pred Luko Bevkom (oba 
Jadro Koper) in Alom Markočičem (Olimpie). Pri dekletih 
je bila obakrat prva Teja Černe, v članski konkurenci je 
prehitela sestro Aljo Černe (obe Pirat) in Mojco Zagernik 
(Sidro Maribor), pri mladinkah pa je bila druga Anja 
Dorošenko (Olimpie) pred Veroniko Macarol (Burja).
V absolutni konkurenci je sicer zmagal Goran Ivankovič 
(Opatija), Marko Sekardi je bil drugi, Teja Černe pa tretja.
V razredu Fireball so bili absoliutno najboljši Švicarji, ki so 
zasedli prva tri mesta, od slovenskih posadk pa se je na 
osmo mesto uvrstila posadka Golias - Leskovec. Ta 
posadka je osvojila tudi naslov državnega prvaka pred 
posadko Kansky - Slekovec in posadko Kavčič - Pečaver. 
Regata je služila tudi kot dobra priprava na organizacijo 
evropskega prvenstva, ki naj bi bilo v Izoli leta 2004.

Vse štirideset, petdeset in več letne gospe in gospodične, 
ki veste kako pomembneje razgibavanje (še posebno v 
prijetni družbi) ste vabljene na razgibalno telovadbo ob 
glasbi v malo telovadnico na osnovni šoli Vojke Šmuc- 
vhod za šolsko ambulanto. Telovadimo vsak torek od 20. 
do 21. ure. Vesele bomo, če se nam boste pridružili tudi 
vi!
S seboj prinesite brisačo in telovadne copate, predvsem 
pa dobro voljo.
Informacije na 041- 884-573

je tednik izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 kola, tei 05/640 0010, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena ISO SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFF1T LINE d.o.o., Izola; tel. 05/640 0010
e-mail: MANDRAC @ S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola

ŠPORTNO
DRUŠTVO

IZOLA/Liubljanska 51/tel. 6418-042

«čtiidENTJE novi urnik 
nrtNCl' DUM 'NAoiiSTi Pon ’ P*t od 16 - 22 So UGODEN POPUST- sobo£ in nede|ja od 16.21

Obiščite nas 
na LJUBLJANSKI 51 v Izoli



BUH USTVARE ...IN POKVARE
Premiera gledališke komedije v 
izolskem kulturnem domu je 
navdušila polno dvorano radovednih 
obiskovalcev, ki so želeli videti 
krstno predstavo novoustanovljene 
gledališke skupine Barcaffe Teater, ki 
jo je ustanovil TV poprovec Boris 
Devetak. Njemu je bilo tudi 
namenjenih največ aplavzov za 
izvrstno izvedbo dokaj zahtevnega in 
predvsem obilnega teksta, podobno 
pa so gledalci nagradili tudi druge tri 
nastopajoče in režiserja Sergeja 
Verča, kije znal iz teksta izvleči vse 
kar se je dalo.
Komedije očitno vlečejo in zdaj že 
zbirajo naročila za gostovanje po 
primorskih in slovenskih gledališčih. 
Koprodukcija s Centrom za kulturo 
šport in prireditve Izola pa se je 
očitno obnesla.

MISLIM NATE
V soboto so v restavraciji 
Riviera Primorski fantje 
pripravili promocijo nove 
plošče in kasete z naslovom 
"Mislim nate". To je že 7. 
kaseta in 5. plošča ansambla, 
ki sojo v 12. letu delovanja 
posneli v osnovi isti člani:
Bogdan Fras, Pino Vežnaver,
Bogdan Gerk, Ivica Vergan,
Gianfranko Novak in na 
novo prispeli član Aleš 
Lavrič.
Na projektu je 10 novih 
skladb, za katere so besedila 1 
in glasbo napisali v galvnem 
sami, saj so še vedno 
mnenja, da glasbo lahko 
doživeto izvedeš le, če jo 
čutiš že, ko jo ustvarjaš in 
imaš jasno sliko, kako naj bi glede na vsebino zazvenela. 
Tematika je tudi tokrat izrazito primorsko obarvana, morda v 
valčkih malo bolj otožna, zato pa v polkah toliko bolj šaljiva in 
razigrana - praznična. Tokrat se Primorski fantje prvič 
predstavljajo z dvema zabavnima glasbama, saj na živih 
nastopih igrajo tudi zabavno glasbo.
Tudi tokrat so snemali v studiu Xavier v Čežarjih pri Kopru, s 
producentom Alešom Lavričem, ki je pomagal tudi pri 
aranžmajih. Kaseto in CD je izdala Založba kaset in plošč RTV 
SLO.

Mislim nate: L Je bil Šum (priredba istoimenske skladbe Vlada 
Jeremiča), 2. Zate bi odkril nebo, 3. Čebelji ples, 4. Na Montecukoli, 5. 
Poj, poet - pesem za mamo, 6. Brez kiklce al' s kiklco, 7. Vmi se, 8. 
Livijo Peškator, 9. Rad bi vedel, 10. Zaupaj mi!

JAZZ IMA DOM V IZOLI
Cvetko, junak naše zgodbe, je zapit in 
nesrečen slovenski slehemik...Sanje 
se mu uresničijo, ko ga bledega in 
zmečkanega po prekrokani noči 
prebudi sam Gospod Bog in mu 
slovesno naznani, da pripravlja nov 
vesoljni potop. Pove mu, da je med 
vsemi Zemljani izbral prav njega, da 
ga reši. Ob tej novici postaneta 
prijatelja, čeprav Cvetko sprva reagira 
precej negativno. V zameno za to pa 
bo moral stesati novo Noetovo barko. 
Prijateljski odnos, ki se vzpostavi med 
obema, opogumi Cvetka, da postavi 
Bogu vrsto pogojev in mu prikaže 
možne rešitve za novo, pravičnejšo 
ureditev sveta. Tako tudi Cvetko 
doživi svoj notranji razvoj in se iz 
egocentričnega meščana prelevi v 
bojevnika za dobrobit vsega 
človeštva.

n. PUM..
(projektno učenje za mlade) so še prosta mesta za novo šolsko leto. Vpišejo 

se lahko mladi med 15. in 25. letom, ki trenutno niso vključeni v redno 
šolanje, so brez poklica, službe in so pripravljeni narediti kaj zase. 

Pokličete ali obiščete nas lahko na Izobraževalnem centru Memory, Ferrarska 
30 (na barki) v Kopru.

_____________ Tel.: 05/631-13-13; e-mail: irena@kid-pina.si._____________

Izolski kulturni dom je pokazal, daje dovolj dober tudi za jazz koncerte. 
Seveda pod pogojem, da nastopajo glasbeniki, ki znajo razživeti 
razmeroma hladno dvorano. V nedeljo 21. oktobra je novoustanovljeno 
jazz društvo Belvedur organiziralo dva koncerta v enem večeru. Najprej 
je nastopil trio kitarista Primoža Grašiča, ki ga dobro poznamo in 
njegovo virtuoznost tudi. Primož je bil tako prepričljiv, da so že 
zadovoljeni obiskovalci s težavo sledili še izvrstnemu triu ameriškega 
kitarista Paula Linke. Če rečemo, da je bilo dobro bo premalo, še 
najbolje bo, če rečemo, daje bilo dobrega preveč.



OB 180 LETNICI SLIVENSKE LJUDSKE ŠOLE V IZOLSKI OBČINI (1819 -1999)

STOJI UČILNA ZIDANA
Dolgo je nastajala ta skromna a hkrati pomembna knjižica 
avtorice Nade Morato. Pred dvema letoma je začela nastajati, izšla 
naj bi že lani, končno pa je, obogatena in razširjena, dočakala izid 
prav v ponedeljek, 22. oktobra, ko se je v kulturnem domu v 
Kortah zbralo veliko število pedagoških delavcev in ljubiteljev 
knjige, da bi pozdravili izid knjižice z naslovom Stoji učilna zidana.

Vlasta Beltram je govorila o zgodovini slovenskega šolstva v 
slovenski Istri in v izolski občini posebej. Nada Morato pa je 
opozorila tudi na propadanje starega šolskega poslopja, kjer bi 
radi uredili šolski muzej. Predstojnik Urada za družbene 
dejavnosti Občine Izola, Miran Žlogar pa je zbrane razveselil z 
informacijo, da se dogovarjajo o tem, kako bi v omenjena poslopja 
namestili nekatere visokošolske programe v sklopu Tretje univerze. 
V kulturnem programu je nastopila Vruja in učenci OŠ Korte, 
knjiga pa je že naprodaj v Graffitu.

KNJIGI NA POT
Neutrudna zbirateljica mozaičnih kamenčkov zgodovinskega 
dogajanja in spomina na izolskem podeželju Nada Morato nas je 
ponovno prijetno presenetila. Tokrat je pred nami publikacija z 
zaokroženim prikazom razvoja šolstva s poudarkom na izolskih 
podeželskih šolah. Sicer ni domačinka, vendar ni niti "forešta", saj 
živi v Kortah že od leta 1954, ko je z dekretom prišla tja kot učiteljica. 
Čeprav se z zgodovino teh krajev ukvarja na splošno, je šolski temi 
posvetila največ svojega dela, kar pa je razumljivo - najbolje pozna to 
področje, ker ga je nekaj časa v povojnem obdobju soustvarjala tudi 
sama.

<4r zofj»:Sporočilo „
okrajnega JfČ
komisariata
Piran koprski ■QMS’.' ■

je c. kr. vlada 
izdala dekret o 
ustanovitvi 
ljudske šole v 
Kortah. Stroške 
za popravilo 
stavbe
podobčine in
nabavo
inventarja

j/t.

M Str'

sklepi glede odpiranja 
novih šol ali širitve že 
obstoječih pa so se 
uresničevali z zamudo 
ali pa tudi ne. Zelo 
pomembna je bila 
vloga Ciril-Metodove 
družbe za Istro, ki je na 
tem območju odprla in 
vzdrževala štiri šole in 
se tako upirala procesu 
italijanizacije.
Usoda slovenskih šol na 
Primorskem v času 
fašizma je dobro znana, 
manj znane pa so 
posledice njihove 
ukinitve, ki so se, še posebno v Istri, poznale še dolgo v povojno 
obdobje. Zato je tudi izrednega pomena partizansko šolstvo, ki 
pomeni začetke obnove slovenskega šolstva na Primorskem, ki pa se 
je v slovenski Istri izvajalo v najbolj osnovni obliki, ker domačih 
šolanih učiteljev ni bilo. Ta problem se je vlekel še v povojno obdobje, 
ko je bilo treba učiteljski kader pošiljati v Istro od drugod s Primorske 
in tudi iz Slovenije. Prava obnova slovenskega šolstva se je začela po 
koncu druge svetovne vojne najprej v okviru cone B Julijske krajine 
(1945-1947), nato cone B STO (1947-1954) in se nadaljevala v 
Jugoslaviji.
Posebnost razvoja šolstva v slovenski Istri so tudi srednje šole, ki so 
se začele odpirati šele od leta 1945 naprej, razen ene izjeme - 
slovenskega oddelka na učiteljišču v Kopru, ki je deloval od leta 1875 
do 1909.

in lastniki 
zemljišča ^ i

Kortežanska šola ima posebno vlogo in mesto v slovenski Istri: 
nastala je kot prva državna šola in ima najdaljšo dobo delovanja 
(čeprav dolgo časa kot podružnica); v narodnostno mešanem okolju 
pa je odigrala pomembno vlogo v razvijanju in ohranjanju narodne 
zavesti Slovencev.
Vsaka šola v slovenski Istri bi se morala predstaviti s svojo 
publikacijo (nekatere jo že imajo), ne glede na to ali še živijo ali ne, 
da tako iztrgamo pozabi učitelje - cerkvene in laične, te anonimne 
narodne junake, ki so na vasi odigrali ključno vlogo v težkih časih 
slovenskega obstoja.

Koper, april 2000
Vlasta Beltram

Pa tudi drugače je šolstvo v primorskem prostoru, v slovenski Istri pa 
še bolj, posebno občutljivo in pomembno področje, vse od njegovih 
začetkov pa do priključitve k Jugoslaviji, predvsem za razvoj in 
utrditev narodne zavesti v boju Slovencev za obstanek. Zakaj? To je 
mejno in narodnostno mešano območje, kjer so v mestih živeli Italijani 
kot vodilna gospodarska in politična struktura, na podeželju pa 
gospodarsko in politično podrejeni Slovenci, stalno izpostavljeni 
procesu italijanske asimilacije in zato vedno na poziciji boja za 
obstanek. Slovenske ljudske šole, takrat sicer s slovenskim in nemškim 
ali tudi italijanskim učnim jezikom, so se začele odpirati konec desetih 
let 19. stoletja, ko je v teh krajih po propadu Napoleona zavladala 
habsburška krona (prva šola je bila ustanovljena v Kortah nad Izolo 
leta 1819, leto za njo pa šoli v Ospu in Dekanih). Po letu 1850 se je 
začelo bolj množično odpiranje ljudskih šol, tokrat samo s slovenskim 
učnim jezikom, ki je doseglo svoj višek tik pred prvo svetovno vojno. 
Ves čas pa so ta razvoj ovirali Italijani, ki so imeli večino v istrskem 
deželnem zboru in v občinah obalnih mest, zato je ostala marsikatera 
pobuda, utemeljena v šolski zakonodaji, neiz- peljana, že sprejeti

Učiteljska zbora italijanske in slovenske šole ob koncu petdesetih let Z leve proti 
desni čepijo fllicheli, Cotič, Bolje, Bergant, stojijo Debernardi, Scher, ravnatelja 
Buonassisi in Čelhar, Prinčič, Morato, Pavlovčič, Kaligarič, Slekovec 
(arhiv OŠ Vojke Šmuc Izola)



Kulturni center Izola / Bazoviška 4 / Tel.: 641 55 71
Barcaffe teater / G. Covatta -B. Devetak ■ S. Verč

BUH USTUAÌIE.... IN POKUARE
Režija :Sergej Verč 

Igrajo : Boris Devetak, Franko 
Korošec, Marko Feri, Suzi Bandi 
Produkcija : Kulturni center Izola

”r,)" c
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Cvetko Rebula, junak večera, je v 
Devetakovi priredbi zapit in nesrečen 

slovenski slehernik, ki sanja nov in 
drugačen svet. Sanje se mu uresničijo, ko 
ga bledega in zmačkanega po prekrokani 

noči prebudi sam gospod Bog in mu 
slovesno naznani, da pripravlja nov vesoljni 

potop, njega pa je izbral za odrešitelja....

petek. 9. november 
ob 20.00

Rezervacija vstopnic : galerija ALGA Izola, 
med 10.00 in 12.00 ter med 17.00 in 19.00 

tel.: 641 84 39 /

JAVNI SKLAD RS ZA KULTURNE DEJAVNOSTI, 
OBMOČNA IZPOSTAVA KOPER

ZVEZA KULTURNIH DRUŠTEV MESTNE OBČINE KOPER 
Verdijeva 3,6101 Koper ( 05 /66 31 381 7 05/ 62 71 287

S.november 
ob 11.00 Podgorje

Razvitje prapora KO ZB NOB Podgorje in 
odkritje spominske plošče 

padlim borcem NOB in 
žrtvam padlim za svobodo:

v kulturnem programu sodelujejo: Pihalni orkester ROČ, Ženska pevska klapa ROČ 
in duet KANTIN iz Roča, MePZ Maestral-Tomos Koper, učenci OŠ Dekani in 

recitator Andrej Jelačin

lO.november
ob 19.00 Gledališče Koper

sponzorski koncert

"TOMOS- s petjem do ljudi"
Nastopa MePZ Maestral-Tomos z izborom ljudskih in umetnih pesmi, zborovodja 

Maja Cetin gosti: MePZ Divača, zborovodja Anton Baloh in Ženska pevska skupina 
Osp, pevovodja Irena Cunja

11.november 
ob 16.00 Puče

Martinovanje - kulturni program in 
pokušanje mladega vina

galerija
INSULA
razstava 
slik in kipov

ERIK
LOVKO
"SOBE"

galerija A^A
Razstava članov 
likovnega društva

POZEJDONKA
ki ga vodi akad. slikar
ANDREJ TROBENTAR

kino ODEON
\ 2 J f i.‘ '-t ■ . . , i V, < J,. ~ .. v . ... ' vjl/

PETEK, 2.11. in SOBOTA, 3.11.2001

AMERIŠKA PITA 2»b 16.00,18.00,20.00m22.00
(American Pie 2), najstniška komedija
Režija: James B.Rogers/ Vloge: Jason Biggs, Jennifer Coolidge, Carla Cugino, Alexa

NEDELJA, 4.11., PONED., 5.11. in TOREK, 6.11.2001

AMERIŠKA PITA 2obl6.30,18 30in 20 30

SREDA, 7.11.2001 v

AMERIŠKA PITA 2obl6.30inl8.30

Art KINO - Odeon
sreda 7.11. ob 20.30 uri

HVALA ZA ČOKOLADO triler, ob 20.30
(Merci pour le chocolat / Nightcap, Francija)
Režija: Claude Chabrol
Vloge: Isabelle Huppert, Jacques Dutronc, Anna Mouglalis, Rodolphe Pauly_________

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

BOR Z A
znanj/ V

Pogosto nas sprašujejo, katera znanja je mogoče pri nas dobiti ali ponuditi in včasih 
smo pri odgovarjanju kar v zadregi, kajti naša baza podatkov je sedaj že kar pestra.
Poleg jezikovnih znanj, ki jih je sicer največ, so med učnimi ponudbami tudi znanja, ki 
posegajo na raznorazna področja našega življenja: od športnih aktivnostih, kuharskih 
sposobnosti, znanj s področja osebnostne rasti, komuniciranja, alternativnih zdravstvenih 
metod, osebne nege, znanja z glasbenega področja, likovne umetnosti....
Naši člani vam ponujajo pomoč pri učenju številnih jezikov, tako tistih bolj običajnih 
kot so npr. angleški, nemški, italijanski.-.jezik, kot tudi manj razširjenih, kot npr.poljski, 
norveški, švedski, ruski ali portugalski jezik.
Pretekli teden smo vpisali nove člane, ki povprašujejo po:
* Znanju iz bio-kmetijstva * Znanju zanimive starogrščine * Pomoč pri solo- petju

Primorsko Borzo znanja lahko pokličete na tel.št.:05/ 66 31 285 ali pa se oglasite v 
Matični knjižnici v Izoli, Ul.Oktobrske revolucije 1. Pričakujemo vsak delavnik med 8. in 
13. uro, ob četrtkih pa še popoldan od 16. do 18.30.ure.
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USPELA LICITACIJA
Ni povsem jasno, kdo je licitacijo zares organiziral, toda ve se, da je 
zamisel nastala pri slikarjih iz starega mesta, nadgradili so jo Jože, 
Srečko in Lojze, dopolnil Mediteran festival, zaokrožil pa Kompas, kije 
ponudil svoj katamaran, Irena Dolinšek, ki jo je vodila in številni 
obiskovalci, ki so kupili vse izdelke, ki so bila naprodaj. Nekaterim je 
cena zlezla tako visoko, da so bili tudi avtorji dobro presenečeni. 
Licitirali so številni znani Izolani in neizolani, vsega skupaj pa se je 
nabralo za 2 milijona tolarjev s katerimi bodo lahko lepo opremili 
računalniško delavnico Društva prijateljev mladine.
Za dobro razpoloženje so poskrbeli znani glasbeniki in pevci (Polona, 
Aleksandra Čermelj, Slavko Ivančič, Tuljo, NOB, Rudi Bučar, 
Andrej Trobentar in izolske Zvezdice), veselo pa je bilo še pozno v 
noč. Bila je zares izolska licitacija. Vsem še enkrat hvala !

NEKAJ PODATKOV O PRODAJI
Najvišjo ceno je dosegla slika s preprostim naslovom Izola, avtorja 
Jureta Cihlara.
Najvišji dvig ceneje dosegla slika Nataše Škof "Južno morje", kije 
imela izklicno ceno 8.000 Sit, prodana pa je bila za 79.000 tolarjev. 
Največ del je kupila galerija Gasspar iz Pirana (9), od Izolanov pa 
Inka d.o.o. (3), najdražjo sliko je kupila notarka Mojca Tavčar. 
Zanimivo je, da je Siemens pooblastil Alojza Pečana naj licitira v 
njihovem imenu za nakup treh slik a je bil pri vseh treh prekratek 
glede na višino, ki jo je ponudila omenjena firma.

KONCERT KLASIČNE INDIJSKE GLASBE 
MUSIC OF BENARES (Indija)
Deobrat Mishra, sitar 
Pandit Shivnath Mishra, sitar 
Mangala Prashad Mishra - tabla
Redka priložnost za srečanje s pravo klasično glasbo se nam bo 
nudila od prihodnjega tedna dalje, ko bodo pri nas in v okolici 
nastopili trije vrhunski mojstri indijskih klasičnih instrumentov 
(sitar, tabla). Pandit Shivnath Mishra, mojster sitarja in 
profesor na Sanskrtski univerzi v Benaresu, je za svoje 
glasbeno delo prejel številna visoka indijska priznanja. Njegov 
sin Deobrat Mishra, predstavljala v družini že sedmo 
generacijo glasbenikov, ki igra sitar in tablo. Leta 1995 je bil 
proglašen za najboljšega indijskega virtuoza na sitarju. 
Mangala Prashad Mishra - tabla igra tablo že od svojega 
šestega leta. Je eden redkih, ki mu je uspelo do popolnosti 
osvojiti "pojoči" način igranja na tablo, značilen za Benares. 
Trio bo izvajal klasično indijsko glasbo in klasične indijske 
skladbe (rage) iz mest ob reki Ganges, ki se že stoletja 
prenašajo iz generacije v generacijo.

IZOLA - sobota, 03.11. ob 20.00h v 
KONCERTNI DVORANI PALAČE BESENGHI

rezemcije vstopnic: tel.: 640 00 10

Kaj, kdo in za koliko so kupili.
•Janja Sever "Izola" (15.000 SIT)- 
Banka Koper 48.000 SIT
•Janja Sever "Ročno pobarvan svilen komplet" (15.000 SIT) -
Galerija Gasspar 16.000 SIT

•Barbara Čižmek "Dolce far niente" (65.000 SIT) -
Porting d.o.o. 155.000 SIT

•Jure Cihlaf "Izola" (100.000 SIT) -
ga. Mojca Tavčar 350.000 SIT

•Metka Gosar "Noč nad Izolo" (60.000 SIT) -
g. Petreš 240.000 SIT

•Tina Štirn "Tinka" (40.000 SIT) -
Galerija Gasspar 41.000 SIT

•Marija Pianetzky Godina "Poslikava na steklo" (6.000 SIT) - 
Inka d.o.o. 11.000 SIT

•Andrej Trobentar "Atraktor" (200.000 SIT) - 
Inka d.o.o. 201.000 SIT
•Snežiča Kranjc "Okrogla vaza" (12.000 SIT) -
Bb8 d.o.o. 30.000 SIT

•Ricardo Gei "Solinarka" (5.000 SIT) -
Galerija Gasspar 15.000 SIT

•Marjan Motoh "Brez naslova" (25.000 SIT) -
Hampy International 150.000 SIT

•Milan Obradovič - Karp "Pozejdon" (60.000 SIT) -
Galerija Gasspar 61.000 SIT
•Teodor Tavželj (OK) "Soline" (50.000 SIT) -
Galerija Gasspar 101.000 SIT

•Mira Puhar (OK) "Izolska ulica" (15.000 SIT) -
Območna obrtna zbornica 40.000 SIT

•Zorko Dežjot (OK) "Mandrač" (20.000 SIT) -
Investina d.o.o. 101.000 SIT

•Katarina Hauser "Valovi radosti, na katerih pluje barka Arka"(15.000 SIT) 
Inka d.o.o. 26.000 SIT

•Katja Gorup "Deklica v gozdu s škratkom listkom" (12.000 SIT) - 
Galerija Gasspar 13.000 SIT

•Irena Kovačevič "Zbirka nakita - unikati" (6.700 SIT) - 
Galerija Gasspar 20.000 SIT 

•Miran Vesel "Varnost" (28.000 SIT) - 
g. Vojko Celare 36.000 SIT

•Jelka Ivanovič, Sandi Šanca "Vsi smo svet" (35.000 SIT) - 
Občina Izola 40.000 SIT

•Martina Žerjal "Zaliv Mezza luna" (40.000 SIT) -
Hampy International 50.000 SIT

•Miki Stamenovič "Izola ponoči" (55.000 SIT) -
Območna obrtna zbornica 100.000 SIT

•Matjaž Bornšek "Mati elefant" (15.000 SIT) -
Galerija Gasspar 32.000 SIT

•Dragan Skrt "Svetleča školjka" (25.000 SIT) -
Tomaž Martin Jamnik 30.000 SIT

•Nataša Škof "Južno morje" (8.000 SIT) -
Galerija Gasspar 79.000 SIT

Skupaj: 1.986.000,00 SIT
plus 28.000 SIT prostovoljnih prispevkov



Zanimiva likovna razstava v Izoli

JAKAC IN ŠKRLJ V REXU
V mesecu novembru se Izoli obeta še ena zanimiva likovna 
razstava. Pripravlja jo Marjan Kralj, ki je v svoji Galeriji 
REX doslej razstavljal predvsem svoja likovna dela, zdaj pa 
se je odločil, da predstavi še nekaj javnosti doslej skritih 
likovnih del iz družinske zbirke.

Na ogled bo postavljenih 15 
portretov in aktov, ki so delo pred 
40 leti preminulega dr. Boža 
Škrlja, doktorja antropologije in 
profesorja na ALU v Ljubljani. 
Četudi njegovo ime ne sodi ravno 
med najbolj razvpita imena 
slovenske likovne zgodovine, pa 
prav gotovo ni utonilo v pozabo 
med njegovimi nekdanji študenti. 
Med njimi je kar nekaj primorskih 
likovnih ustvarjalcev kot na 

primer Jože Pohlcn, Janez Lenassi in Zvest Apollonio.
Poleg tega bo na ogled nekaj neobjavljenih likovnih del 
Božidarja Jakca, ki je svojčas prijateljeval z Božom Škrljem. 
Gre za serijo olj na platnu, ki so prav tako del omenjene zasebne 
zbirke, sicer v lasti Škrljeve hčerke, gospe Dagmar Slekovec, 
ki že dolga leta živi v Izoli.
Kot nam je povedal Marjan Kralj, bodo Jakčeva olja verjetno na 
ogled le na otvoritvi razstave. V času trajanja razstave pa bo 
Kralj svoje slike, na katerih upodablja predvsem ladjo Rex, 
preselil v avlo izolske bolnišnice, kjer bodo slike na ogled vsaj 
do sredine decembra. (K.B.)

RIBARI (IN SLOVENIJA) 
C REJO (še vedno) NAPREJ
V Bukarešti se bosta v sredo, 14. 11. 2001 pomerili 
reprezentanci Romunije in Slovenije na zadnji 
kvalifikacijski tekmi za nastop na SP 2002 (Japonska, 
Koreja). Zaradi izjemnega dogodka smo se odločili za 
organizirani ogled tekme z avtobusom.
Pridruži se nam!
Potrebujete dobro voljo, veljevni potni list in nekaj denarja. 
Odhod avtobusa (40 sedežev) je v torek, 13.11.2001 ob
16.00 uri pred Lipo v Izoli, za udeležence iz drugih krajev 
po dogovoru. Povratek je predviden v četrtek, 15. 11. ob
20.00 uri. Cena prevoza in vstopnice je 25.000 SIT na osebo, 
možno je plačilo na dva obroka s čeki. Rok plačila in prijave 
do ponedeljka, 5. 11.2001. Pohitite, mesta so omejena! 
Informacije: v klubskih prostorih na Gregorčičevi 21 
vsak dan od 20-22. ure ali na tel. 041/503-992 (Mitja), 
041/714-509 (Romi), 041/248-960 (Marko).

Želimo vam prijetno vožnjo in seveda - NA ZMAGO!

ZVONIK JE 
DOBIL ANTENO
Čeprav se je po začetnem 
razburjenju sosedov in po 
negativnem mnenju Občine Izola 
zdelo, da antena mobilne telefonije 
le ne bo prišla v cerkveni zvonik so 
se zainteresirani očitno zmotili.

V petek pa so nas sosedje 
opozorili, da se v cerkvenem 
zvoniku nekaj dogaja in da tam 
že montirajo anteno. Skušali smo 
dobiti pojasnilo župnišča a se tam 
bi oglasil nihče, tako da smo 
ostali pri prvi informaciji in 
fotografijah, ki smo jih posneli.

JURE JE ZARES ZAPLAVAL
Če bodo prodali na licitaciji 
mojo sliko za več kot 300 
tisočakov bom skočil v morje, 
je zatrdil pred licitacijo na 
katamaranu akademski slikar 
Jure Cihlar. Prodali so jo za 
350 tisočakov in Jure se je s 
pomola zabrisal v vodo.
Menda že drugič letos.

100.000 ZA MADAGASKAR
V kulturnem domuje bila v petek 
dobrodelna prireditev s katero so 
zbirali denar za slovensko vas na 

J Madagaskarju. Tam namreč 
1 deluje slovenski misionar Andrej 

Žigon, ki je v domovini s 
pomočjo Lions kluba Slovenija 
zbiral denar za tamkajšnje otroke. 
Nastopili so: Tinkara Kovač, 
Lara Baruca, skupina Patricije 
Sosič in igralec Željko Hrs, z 
vstopnino pa so zbrali dobrih 
100.000 tolarjev.

TURNEJA ZBORA MORSKI VAL IN MARINAJ0 BENDA
855Bs'T?ki iz°lsk,:8a doma—“■ upokojencev res ne znajo 

l počivati, njihovi pevci in 
godci pa sploh. Takorekoč iz 
dneva v dan vadijo in 

I nastopajo, pri tem pa jim je v 
močno oporo Marjetka 
Popovski, ki vodi pevski zbor 
in domski ansambel.

Tako so pred dnevi zabavali 
jadralce, ki so nastopili na 
odprtem državnem
prvenstvu v Izoli, potem pa 
so se že odpravili na 
gostovanje v sosednji Piran. 
Mimogrede velja povedati, 
da so posneli material za 
svojo prvo kaseto, ki bo 
izšla v nakladi 200 izvodov, 
po zanimanju sodeč pa bo 
prav kmalu doživela 
ponatis.

14



KRIMIN ALIJE
Vladi primanjkuje denarja, ministrstva imajo veliko neplačanih 
računov, občine so nelikvidne, podjetja nimajo za plače, družinski 
proračuni se krčijo in nič čudnega, da je želja po denarju in 
podobnih vrednostih vse večja. Pa še toliko novih potreb se je 
pojavilo v zadnjih letih, denarja pa je vse manj in zato ga je treba 
iskati kjerkoli se le da, v stanovanjih, v vikendicah, v garderobah, 
v avtomobilih in še kje. Samo po sebi se torej zastavlja vprašanje: 
Če bi bilo denarja dovolj za vse bi ostali brez lopovov?

VIRTUALNI KRIMINALISTI
KAj vse pade n? pamet zaslužkaželjnim. Čeprav vedo, kakšne slabe plače imajo 
policisti so se trije mladeniči v diskoteki Gavioli izdajali za kriminaliste. Svoje 
"osumljence" so odpeljali v toaletne prostore, tam pa so jim pokradli denar. PA so 
prišli pravi kriminalisti in so virtualne "neimenovane varuhe zakona" prijeli in jih 
odpeljali na policijsko postajo, jim odvzeli prostost in napisali kazenske ovadbe.

NE PIONIR AMPAK PIONEER
Lastnik osebnega avtomobila je prišel na policijsko postajo in povedal, da je 
neznanec vlomil v njegov avto, ki ga je imel parkiranega v Kosovelovi ulici. 
Očitno ni šlo za začetnika v tem poslu ampak za izkušenega vlomilca, ki pa je v 
avtu našel le avtoradio Pioneer.

HOTEL PODBELVEDER
V barako pod Belvederjem je vlomil neznani storilec ki pa je imel to smolo, daje 
lastnik barake večkrat prišel naokoli in ga je tam odkril ter pregnal. Kasneje je o 
dogodku obvestil policijsko postajo, ob pregledu pa so vsi skupaj ugotovili, da 
"turist" ni ničesar odnesel ampak je tam le prenočeval in si skuhal kaj malega.

ŠE NEKAJ VLOMILSKIH
Na parkirišču pri ladjedelnici je neznanec razbil steklo na avtomobilu in iz 
avtomobila ukradel potovalko. Lepo delo.
Vlomili so tudi v gostinski lokal na Šaredu od koder so odnesli 12 tisočakov in cigarete. 
Tuje državljanke, ki začasno stanujejo v Postojnski ulici so povedale, da jim je 
neznani lopov iz sobe ukradel ves denar.
V soboto zvečer pa se je ponovila stara zgodba pred GAviolijem, kjer so tokrat 
vlomili v več avtomobilov in iz njih odnesli mobitele, denarnice, avtoradije in 
dokumente.
Spretni neznanec je vlomil tudi v gostinski lokal na Prešernovi cesti. Vstopil je 
skozi okno stranišča, odnesel pa je le nekaj steklenic pijač in žvečilni gumi.

NEPROFITNO STANOVANJE
Dečki so dobili obvestilo, daje skozi okno v objekt na Gregorčičevi ulici vstopila 
neznana oseba. Ob obisku prostora so policisti tam našli znanega mladeniča, ki si 
je v zgradbi (ta je sicer last občine Izola) uredil začasno neprofitno stanovanje. 
Moral se bo izseliti in še ovadba ga čaka.

PO KONČANI SEZONI
Čeprav je kolesarske tekmovalne sezone že konec nekatere očitno še vedno veseli 
vrtenje pedalov. Tako je Izolanka sporočila, da so njenemu sinu iz kleti 
stanovanjskega bloka ukradli dirkalno kolo rumene barve neznane znamke in tipa. 
Vrednost kolesa je 40.000 Sit.

ČUDNI TURISTI
Iz hotela Belveder so sporočili, da je nek njihov gost izrabil vse ugodje, ki ga 
nudijo njihove sobe in še več od tega. Ob odhodu je namreč iz hotelske sobe 
odnesel še televizijski sprejemnik Samsung. Za neznanega lopova bodo dečki 
spisali kazensko ovadbo.

ZBUDIL SE JE PREPOZNO
Receptor iz Simonovega zaliva je povedal, da so pri njih imeli plezalne vaje, saj 
sta dva mladeniča splezala na balkon hotelske sobe, odprla vrata in vstopila v sobo 
v kateri je takrat spal njihov turist. Ta se je sicer zbudil in tako pregnal lopova, 
vendar sta ta s seboj odnesla tudi njegov nahrbtnik s fotoaparatom, dokumenti in 
100 DEM. Dečki že vedo kdo je plezal.

PRESIHAJOČI AVTO
IZolan iz Polja je poklical policijo in povedal, da pogreša svoj osebni avtomobil 
znamke Ford Escori. Imel gaje parkiranega pred hišo, zdaj pa ga naenkrat ni bilo 
več. Dečki so malo pogledali naokoli in avto našli za hišo.

NEMOGOČE JE MOGOČE
Iz trgovine Merkurja, ki je v bistvu nekdanja Kovinotehna so neznanci ali neznanec 
ukradli vrtalni stroj s pnevmatskim kladivom. Stroj je vreden 50 tisočakov, 
zaslužiti pa se da z njim še precej več.

ŠARŽERJA NI VEČ
Šaržeiju za CD plošče po slovensko sicer pravimo izmenjevalec CD-jev, lastnika 
pa slavistični del zgodbe ne zanima preveč. Bolj ga zanima, kdo mu je ukradel 
takšen izmenjevalec znamke Alpine, ki ga je imel montiranega v odklenjenem 
osebnem avtomobilu. Škode je za kakših 50 tisočakov.

JADRA SO BIZNIS
Potovalne jadrnice so draga stvar in vse kar je na njih tudi. To so očitno vedeli tudi 
nepridipravi, ki so v izolski marini vdrli v notranjost jadrnice, kije v lasti jadralca 
iz Ljubljane, in iz nje ukradli jadra v vrednosti milijon tolarjev. Dečki so že 
zavihali rokave, kajti to pa niso več heci.

CELO ZASTAVE KRADEJO
Dečke so poklicali tudi iz izolske ladjedelnice in povedali, da so jim neznanci 
ukradli štiri zastave, ki so bile izobešene na visokih drogovih. Očitno so 
nepridiprave zanimale zastave tujih držav in to predvsem tistih izven Evropske 
skupnosti, saj so izginile: madžarska, ukrajinska, bosanska in slovaška zastava.

LJUBLJANČANI NISO PROLETARCI >
Na ulici Proletarskih brigad v Jagodju seje zgodila kršitev javnega reda in miru, ko 
sta se na javnem kraju prepirala moški in ženska. KAsneje seje pokazalo, da gre za 
par iz Ljubljane, ki je policistom že zelo dobro znan. Ker sta bila dobro okajena 
policistov skoraj opazila nista, zato se nista pustila motiti vse dokler ju niso 
odpeljali na hladno in potem k sodniku za prekrške.

BELVEDERSKE PUNJE
Povsem normalno je, da so se na Belvederju spet malo tepli. V THe Club-u so 
imeli zabavo, dvema pa ni bilo do zabave in sta se udarila daje bilo veselo. Očitno 
je bil kriv samo eden, saj so za sodnika za prekrške napisali samo eno prijavo.

GAVIOLI NE ZAOSTAJA
Tudi GAvioli se ne da in tako so tam na predzadnji fešti spet našli enega od 
"astronavtov", kije lebdel v vesolju, le na tleh gaje bilo bolj malo. Odpeljali so ga 
v bolnišnico na hribu, kjer so mu nudili prvo pomoč in ga zadržali na opazovanju.

ZA LOČITEV RABIŠ ČAS
Na DAntejevi ulici v Izoli stanuje izvenzakonski par, ki se že nekaj Časa dokončno 
ločuje. Ker gre za odgovorno dejanje se vsake toliko spreta zaradi lastnine in 
potem morajo tja policisti in ju tolažijo in ju okregajo in ju pošljejo k sodniku za 
prekrške in ju imajo sploh preko glave.

LJUBEZEN GRE SKOZI KOZAREC
v gostinskem lokalu na Velikem trgu sta se srečala zakonca in se prav dobro sprla, 
saj je mož menda zelo ljubosumen in je ženo najprej opljuval, potem ji je vrgel 
kozarec v obraz ter jo porezal, končno pa bo dobil še kazensko ovadbo.

NI BIL VOLK
Občan je sporočil, da ima pod cesto za na Šared njivo, na njivi pa tudi nekaj živali. 
To sta opazila tudi dva psa in mu poklala osem kokoši, štiri pa le ranila. Dečki so 
izsledili lastnika psov in zdaj bo morak na znan naslov na Kristanovem trgu.

PREHITRO JE NEVARNO
Na Cankarjevem drevoredu se je zgodila prometna nesreča v kateri je bilo 
udeleženih več vozil. Vzrok za verižno trčenje je bila prehitra vožnja prvega vozila 
in ker so trije udeleženci dobili telesne poškodbe bo povzročitelj kazensko 
odgovarjal.

BREZ VSEGA A S PESTMI
Voznik neregistriranega vozila je na Prešernovi cesti ogrožal druge udeležence v 
prometu, zato je eden od ogroženih zapeljal za njim in ga malo pred BAredi tudi 
dohitel. Toda krišitelj vseh mogočih predpisov ni bil razpoložen za pogovor in seje 
hotel zasledovalca še fizično lotiti. Pa so prišli dečki in ga pridržali v hotelski sobi 
policije in poslali k sodniku za prekrške.

PIHALNA SEKCIJA
V zadnjih desetih dneh so dečki ustavili vel kot deset voznikov, ki so bili preveč razpoloženi 
za vožnjo. Deset jih je takoj ostalo brez vozniškega dovoljenja zaradi alkohola, štirje so vozili 
brez vozniškega dovoljenja, dva sta vozila pod vplivom drog, dva pa sta tovrstni preizkus 
odklonila. V Stranjanu so ustavili voznika, kije vozil z 1,71 g alkohola v krvi, v JAgodju pa 
so ustavili kmalu za tem še enega voznika, kije napihal kar 2,11 g alkohola na kg krvi.
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SPOMINOV |E VSE MANJ

Komemorativne slovesnosti ob dnevu mrtvih so že tradicionalno tudi ob različnih 
izolskih pomnikih. Tudi letos je bilo tako, ob spomenikih padlim na Trgu padlih, v 
Šaredu in pred Kulturnim domom v Kortah. Res je, da so organizatorji tokrat ostali 
brez obvestila v Mandraču, vseeno pa se ni mogoče izogniti spoznanju, da je 
udeležba na teh slovesnostih iz leta v leto manjša. Dogaja se celo, da je ob 
spomenikih več nastopajočih kot prisotnih, vzroki za takšno abstinenco pa k sreči 
niso ideološke narave ampak gre za navadno naveličanost in pozabljivost. 
Organizatorji bodo morali naslednje leto marsikaj spremeniti.

MOTOHOV KOT

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARN

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
rr— Tel.: 641 40 33, 641 31 06

ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 21.00
ob ponedeljkih zaprto
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KRST MLADIH GOSTINCEV

V četrtek, 18. 10. 2001 so na Srednji gostinski in turistični šoli že dvanajstič 
zapored s tradicionalnim Krstom pospremili v poklic 148 mladih gostincev - 27 
kuharjev, 26 natakarjev, 30 gostinskih tehnikov in 65 turističnih tehnikov. 
Čeprav je prireditev v nasprotju s preteklimi leti potekala v notranjosti šole, je 
bilo ravno tako slovesno kot dosedaj. Ob bogatem glasbenem programu, ki gaje 
poleg gojencev Glasbene šole Koper popestril še šolski domski ansambel je 
dijake kot vsako leto krstil bog Bakh s spremljevalkami - menadami, in tako je 
zaprisegla nova generacija kuharjev in natakarjev ter gostinskih in turističnih 
tehnikov.

Razprodaja eksponatov
Sedežne garniture,dnevne sobe,mize in stoli,kuhinja,

Popusti do 40%

Projektiranje in inženiring stanovanjske in pisarniške opreme

Salon pohištva
Umik: 09-12 in 16-19 
Sobota 09-12

Gls- mobel d.o.o. Zelena ulica 10, 6310 Izola, Slovenija 
TEL: +386 (0)5 6417668 FAX: +386 (0)5 6417667

Nudimo vam tudi ugodne plačilne pogoje.
Kredit TOM+0%
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